
Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 29 grudnia 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 15:00 otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych i jest zachowane wladne kworum do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 8 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w roku 2009.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad. 3.

A tym punkcie Pan Przewodniczacy KGOSiR Henryk Nowak przekazal glos Pani Wójt.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - rozstrzygniety zostal przetarg ul. Suchej, jest to inwestycja

wieloletnia. Rozpoczeta w roku 2009, a zakonczona zostanie w 2010 r.

Czesc inwestycji dotyczaca Malego Skretu zostala zrealizowana. Pozostale przetargi zostana

realizowane po nowym roku.

Wykonano ( zrealizowano) :

projekt wod-kan ul. Zachodniej

budowa sieci wod-kan ulicy Rataja

budowy oswietlenia boiska treningowego

komput. i telefon. Urzedu Gminy Ksawerów

projekt zmian budynku Szkoly Wola Zaradzynska

opracowano projekt budownictwa socjalnego

przebudowano i odebrano ul. Sienkiewicza

wykonano dokumentacje dotyczaca przebudowy Maly Skret



modernizacja Gimnazjum w Ksawerowie (wymiana okien)

zakup instrumentów muzycznych dla nowo powstalej Orkiestry Detej

Jestesmy na 8 pozycji rankingowej dotyczacej zakupu samochodu dla Ochotniczej Strazy Pozarnej.

Radny Marian Kaleta zapytal o ilosc nowo zakupionych instrumentów?

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak - zakupiono 4 nowe instrumenty. Lacznie musi byc

ich 21. Na dzien dzisiejszy jest ich 17. Przewiduje sie rozpoczecie prób w roku 2010. Nabór ze

szkól z terenu Gminy Ksawerów oraz spoza gminy.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - planuje sie rozpoczecie prób w polowie 2010 r. Najpierw

jednak musi zostac zatwierdzony budzet.

Radna Maria Wróbel zapytala gdzie znajdowac sie bedzie siedziba orkiestry?

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak - ustalono, iz bedzie to Gimnazjum w

Ksawerowie, za zgoda Dyrektora Mariusza Kalowskiego. Udostepnione zostana nam dwa

pomieszczenia, gdzie beda mogly odbywac sie próby, dopóki nie zostanie wybudowany Dom

Kultury.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak - zasygnalizowal, iz w planach Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa zaplanowana byla takze analiza projektu budzetu

Gminy Ksawerów na 2010 r. Ze wzgledu jednak na chorobe Skarbnika Gminy projekt wymaga

skorygowania, dlatego punkt ten przeniesiemy zostanie na rok 2010.

Przewodniczacy Komisji przedstawil wniosek, jaki wplynal 12 listopada 2009 r. do Urzedu Gminy

Ksawerów w sprawie nabycia przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew. 372/11 o pow. 2045 m.kw.

polozonej w Ksawerowie. Wniosek zlozyli wszyscy wspólwlasciciele tej dzialki i zaproponowali

cene 1 m.kw w wysokosci 10 zl.

Drugi wniosek dotyczy propozycji wykupu przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew. 378/2 o

powierzchni 994 m.kw polozonej przy ul. Tylnej, przeznaczonej na droge wewnetrzna.

Propozycja wlascicieli wynosi 30 zl / 1 m.kw.

Kierownik Elzbieta Wizner - zgodnie z ustaleniami miejscowego szczególowego planu

zagospodarowania przestrzennego gminy Ksawerów dzialka stanowi droge wewnetrzna.

Gmina ma obowiazek przejecia terenu pod drogi publiczne. Jezeli chodzi o drogi wewnetrzne

stanowia one wlasnosc prywatna.

Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego zostal tak opracowany, aby nie nakladac

dodatkowo na gmine kosztów zwiazanych z utrzymaniem dróg wewnetrznych.

Pani Elzbieta Wizner w woli przypomnienia przytoczyla sytuacje, kiedy to Rada Gminy Ksawerów



odrzucila propozycje przejecia nieodplatnie przez Gmine terenu przeznaczo~ego na droge

wewnetrma.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jestesmy jeszcze na etapie regulowania stanu prawnego dróg

publicmych, tj. Bednarska, Targowa, Ludowa. W pierwszej kolejnosci powinnismy zakonczyc

sprawe dróg publicznych, a dopiero podejmowac decyzje w sprawie dróg wewnetrmych.

Kierownik Elzbieta Wizner - nie mamy obowiazku odkupienia terenu drogi.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odkupienie drogi bedzie stanowil jedynie wydatek dla gminy,

zwiazany m.in. zjej utrzymaniem (tj. odsniezanie).

Radny Arkadiusz Bielecki - odmówilismy przyjecia ( nieodplatnie ) drogi wewnetrmej, co

jednoznaczne jest z odmowa propozycj i dzisiaj przedstawionych.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa jeszcze jakies zapytania w tej

sprawie?

W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

Rolnictwa Pan Henryk Nowak zabral glos:

"Po rozpatrzeniu i omówieniu zlozonych podan przez 17 wnioskodawców w sprawie odkupienia

terenu drogi dzialka 372/11 oraz 378/2 , polozonej w Ksawerowie w obrebie ul. Kosciuszki i Tylnej

Komisja Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wydaje opinie negatywna z uwagi na brak

srodków finansowych".

Wnioski z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy

Ksawerów w dniu 29 grudnia 2009 r.

1) w sprawie wniosku zakupu przez gmine Ksawerów dzialki nr ew 372/11 oraz 378/2

polozonej w Ksawerowie.

Stanowisko Komisji: odrzucenie wniosku w sprawie zakupu przez gmine Ksawerów dzialki

nr ew 372/11 oraz 378/2 polozonej w Ksawerowie.

Wynik glosowania: 8 radnych glosowalo "za", glosów przeciw iwstrzymujacych nie bylo.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak stwierdzil, ze decyzja zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak o godz. 15:20

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.
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